
Protokół posiedzenia 
Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu w Białymstoku

w dniu 16.01.2024 r.
 

Ewa Weronika Putra, Wiceprzewodnicząca Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu w
Białymstoku, powitała zebranych parlamentarzystów.

Ad 1. Przyjęcie porządku obrad.

Przedstawiono parlamentarzystom do zatwierdzenia porządek obrad w następującym
kształcie: 
Planowany przebieg posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie Zarządu.
4. Sprawozdanie Przewodniczących RSS-ów.
5. Sprawozdanie Rzecznika Praw Studenta.
6. Ustalenie daty kolejnego posiedzenia.
7. Wolne wnioski.

Liczba osób uczestniczących w spotkaniu – 21 osób
Uprawnionych do głosowania - 18 osób
 
Przystąpiono do głosowania.

Za – 18 głosów
Przeciw – 0 głosów
Wstrzymujących – 0 głosów

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z Posiedzenia Parlamentu Studenckiego z dnia 12.12.2023 r.

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie było żadnych uwag, dlatego przystąpiono do
głosowania nad przyjęciem protokołu z ww. posiedzenia.

Za –  18 głosów
Przeciw – 0 głosów
Wstrzymujących – 0 głosów

Ad. 3 Sprawozdanie członków Zarządu.  

Przewodnicząca Parlamentu Studenckiego – Ewa Weronika Putra, Przewodnicząca
Parlamentu Studenckiego Uniwersytetu w Białymstoku, przekazała że rozliczała wszystkie
faktury. Na tę chwilę jesteśmy w chwili konsultacji dot. finansów na przyszły rok.

Wiceprzewodniczący Parlamentu Studenckiego, Komisja ds. Finansowych - Maciej,
Wiceprzewodniczący przekazał, że dokończył załatwianie spraw z ubezpieczeniami. Pomagał
studentom na Wydziale Stosunków Międzynarodowych.

Komisja ds. Promocji - Julia, Przewodnicząca Komisji, przekazała że, social media się
rozwijają. Na social mediach Komisja zrobiła karnawałowe kilkudniowe wstawianie strories



przed sylwestrem. Członkowie starają się wypromować instastory. W czasie
przedświątecznym członkowie Komisji zorganizowali kalendarz adwentowy online. Oprócz
tego, będzie dużo zmian jeśli chodzi o identyfikację graficzną PS UwB. Julia miała spotkanie
z przedstawicielami działu promocji. Wspólnie ustalili, że będą tworzyli nową stronę na
mechanizmie, na którym pracuje strona UwB, biblioteka itd. Jest to płatna witryna, więc
będzie więcej możliwości. Nad stroną będą też czuwali informatycy. Julia poinformowała, że
oprócz tego wraz z całym zarządem dyskutuje nad zimną logo PS UwB. Przewodnicząca
Komisji zaprezentowała prototyp logo oraz zapytała o zdanie delegatów. Julia oznajmiła, że w
styczniu zostaną opublikowane „qLISY” z WOŚP-em. Na chwilę obecną są w trakcie
obróbki. Komisja planują również zmienić identyfikację graniczną „qLISÓW” i „PraSówki”.
„qLISY” jak i „PraSówka” są dostępne na stronie parlamentu. Przewodnicząca Komisji
podziękowała za zaangażowanie przy tworzeniu posta podsumowującego koniec roku. Julia
zaproponowała, że takie podsumowania będzie można publikować co pół roku.

Komisja ds. Prawnych – Piotr, Przewodniczący Komisji, przekazał iż przygotowywał
zagadnienia dotyczące elektorów. Piotr wspomniał o nawiązywaniu współpracy z
Uniwersytetem Medycznym w Białymstoku.

Komisja ds. Jakości Kształcenia – Daniel, Przewodniczący Komisji, przekazał że był w
stałym kontakcie z Panią Iwoną Dzbeńską, Kierownik Działu Spraw Studenta Uniwersytetu w
Białymstoku, oraz Działem Promocji Uniwersytetu w Białymstoku. Daniel wspomniał o
ankiecie, która ma zostać udostępniona studentom. Ankieta utknęła chwilowo z przyczyn
formalnych w Rektoracie.

Komisja ds. Współpracy Wewnętrznej – Katarzyna, Przewodnicząca Komisji ds.
Współpracy Wewnętrznej, przekazała że Komisja ustaliła termin najbliższego posiedzenia.
Jako członkowie Komisji rozmawiali o Forum Kół Naukowych i KRON-ie. Katarzyna
prowadziła także rozmowy z Panią Niziołek zajmującą się UCK. Katarzyna wspomniała, że
Parlament Studencki będzie miał do dyspozycji jedną z sal, którą uprzednio z minimum
2-tygodniowym wyprzedzeniem trzeba zarezerwować.

Komisja Projektowa - Mateusz, Przewodniczący Komisji przekazał, że udało się
zorganizować Wigilię, która odbyła się 14 grudnia 2023 r. na Kampusie Uniwersytetu w
Białymstoku. Odbyło się również posiedzenie Komisji Promocji. Ruszyły już także prace nad
Uniwersaliami 2024. Komisja zajmuje się utworzą całkiem nowego wydarzenia – „the Voice
UwB”.

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczących RSS.

Wydział Filologiczny – W grudniu 2023 r. RSS opiniował jeden z kierunków.
Przewodnicząca oznajmiła, iż odbywają się cykliczne spotkania z Panią Prodziekan i
starostami, gdzie można wypić herbatę i poczęstować się ciastkami, rozmawiają o nowych
pomysłach. Przewodnicząca poinformowała, że przy ul. Liniarskiego, w budynku, w którym
mieści się wydział, odbywają się prace remontowe.

Wydział Chemii – Członkowie RSS poinformowali, że ciągu 2 dni zebrali 1700 zł na
leczenie i rehabilitację córki jednej z Pań Doktor pracujących na wydziale. RSS ma w
niedalekiej przyszłości zaopiniować kilka programów studiów.



Wydział Nauk o Edukacji oraz Wydział Studiów Kulturowych – Członkowie RSS
poinformowali, że odbywa się akcja charytatywna, którą można odnaleźć na Facebooku. Co
do najbliższych planów – RSS chce ogłosić możliwość wypełniania ankiet. Przewodnicząca
poinformowała, że powstanie nowy kierunek, tj. „Twórcza resocjalizacja z artyterapią”, który
opiniowali oraz wprowadzona zostanie zmiana na starym kierunku, tj. „Pedagogika
przedszkolna i wczesnoszkolna”.

Wydział Prawa – Przewodnicząca poinformowała, iż odbyła się Wigilia z Kolegium
Dziekańskim WP. Dzięki członkom RSS, uczestnicy mogli cieszyć się muzyką na żywo.
Członkowie RSS podkreślili, że „na dniach” pojawią się bluzy wydziałowe. RSS WP
zaplanował posiedzenie, na którym Członkowie będą ustalali daty różnych wydarzeń, m.in.
Dni Wydziału Prawa. Odnosząc się do przytoczonego wydarzenia, Przewodnicząca
oznajmiła, iż Członkowie RSS ustalali także potencjalnych gości na wydarzenia towarzyszące
Dniom Wydziału Prawa.

Wydział Historii oraz Wydział Filozofii – Członkowie RSS poinformowali, że odbyła się
Wigilia Wydziału, na której pojawiła się tradycyjna potrawa, tj. barszcz. RSS udostępnił na
swoich social mediach życzenia. W grudniu miało miejsce także spotkanie RSS-u, na którym
rozplanowane zostały wydarzenia na przyszły rok. RSS chce podjąć współpracę z White Bear
Coffee.

Wydział Stosunków Międzynarodowych – Członkowie RSS będą mieli spotkanie dot.
finansów, planów na przyszły rok i wymiany zdań. Przewodniczący poinformował, że
niebawem zostanie odebrany laptop, który ułatwi pracę Członkom RSS-u.

Wydział Ekonomii i Finansów oraz Wydziału Zarządzania – Członkowie RSS oznajmili,
że odbyło się spotkanie świąteczne, na którym wystąpił Chór Uniwersytecki. Ze względu na
zbliżającą się sesję – na obecną chwilę nie mają planów.

Wydział Socjologii – Członkowie poinformowali, że odbyło się spotkanie RSS-u, na którym
rozmawiali o planach na przyszły rok.

Ad. 5 Sprawozdanie Rzecznika Praw Studenta.

Rzecznik oznajmił, że na chwilę obecną nie działo się nic spektakularnego. Niebawem będą
odbywały się dyżury Rzecznika Praw Studenta, na których będzie można skonsultować
niejasności dotyczące m.in. sesji egzaminacyjnej.

Ad. 6 Ustalenie daty kolejnego posiedzenia

Data: 22 lutego 2024 r., godzina 17.45

Za – 18 głosów
Przeciw – 0 głosów
Wstrzymane – 0głosów.

Ad. 7 Wolne wnioski



Delegaci zainicjowali pomysł, żeby na czas trwania sesji egzaminacyjnej, współpracując z
prof. Chomikiem, postarać się o dłuższe godziny otwarcia biblioteki. Planowany termin:
22-29.01.24 w godzinach 8.00 – 21.00.


